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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen,5.12.2016.god. 
 

Z A P I S N I K 
 

Sa 21.sjednice Općinskog vijeća Podturen održane dana, 5.12.2016.god. u prostorijama 
Općine Podturen s početkom u 18:30 sati. 
Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/16-01/9 ; UR.BROJ:2109/13-01-16-01 od 28.11.2016.god. 
sazvao predsjednik Vjenceslav Hranilović  pisanim putem.  
 
Prisutni vijećnici : Vladimir Križaić,  Damir Srpak, Vjenceslav Hranilović, Kolarić Antun,  
Mirjana Murk, Antun Drk, Mladen Biber, Ivan Jambrošić, Branko Krnjak, Dejan 
Žagar,Vladimir Kodba,  Dino Biber i Sanja Bobičanec.  
Još su prisutni: Josip Lepen- načelnik Općine Podturen,Stjepan Murković, Ruža Šmitran, 
Sanja  Hutinec, Laura Mađarić i Darinka Mikulić- zapisničar.  
 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pozdravlja nazočne vijećnike i ostale prisutne te 
otvara raspravu o Zapisniku sa 19. sjednice. 
Zapisnik usvojen jednoglasno (13 za). 
Otvara se rasprava o zapisniku sa 20 sjednice. 
Zapisnik usvojen jednoglasno (13 za) 
 
  
Otvara se rasprava o prijedlogu Dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen uz poziv:                                                                
Dnevni red: 
 
1.PRORAČUN OPĆINE PODTUREN ZA 2017.god. – PROJEKCIJA    
  PRORAČUNA ZA 2018. i 2019.god. 
2. PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA  
   PODRUČJU OPĆINE  PODTUREN ZA 2017.god. 
3.PROGRAM GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE  
  INFRASTRUKTURE ZA  2017.god. 
4. SOCIJALNI PROGRAM OPĆINE PODTUREN ZA 2017.god. 
5. PROGRAM FINANCIRANJA JAVNIH POTREBA U SPORTU I  
   UDRUGAMA ZA 2017.god. 
6. PROGRAM FINANCIRANJA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 
   2017. god. 
7. PLAN RAZVOJNIH PROGRAMA INVESTICIJE I KAPITALNE DONACIJE    
  ZA RAZDOBLJE  2017.-2019.god. 
8. ODLUKA O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN  
   ZA 2017.god. 
9. ODLUKA O RASPOREĐIVANJU REDOVITIH GODIŠNJIH SREDSTAVA  
    ZA RAD POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNIH ČLANOVA OPĆINSKOG  
   VIJEĆA ZASTUPLJENIH U OPĆINSKOM VIJEĆU OPĆINE PODTUREN ZA    
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   RAZDOBLJE OD 1.SIJEČNJA do 31.PROSINCA 2017.god. 
10. SUGLASNOST O RASKIDU SPORAZUMA BROJ 195/13. I SUGLASNOST  
     NA PRIJEDLOG  UGOVORA BR.397/2016. 
11.  ZAKLJUČAK (ispostava Hitne medicine M.Središće) 
12.  ODLUKA O IZBORU ČLANOVA SAVJETA MLADIH 
13.  ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O PRODAJI ROBE IZVAN      
     PRODAVAONICA NA PODRUČJU OPĆINE PODTUREN 
14. ZAKLJUČAK O OTKUPU DIJELA ZEMLJIŠTA   
 
 
Pristupa se glasovanju o prijedlogu Dnevnog reda koji je dostavljen vijećnicima uz poziv. Prisutno 
13 vijećnika, te se utvrđuje da je  jednoglasno usvojen predloženi Dnevni red. 
 
Aktualni sat: 
 
Vijećnik Vladimir Križaić – interesira ga da li su uplaćena sredstva za političke stranke i 
nezavisne liste Općinskog vijeća. 
Josip Lepen,načelnik – danas su uplaćena svima. Vijećnici su raspravljali o kanalizaciji na 
sjednici vijeća ali nije doneseno mišljenje. Možda bi se mogli očitovati. 
 
 
                                                            Točka 1. 
 
Josip Lepen, načelnik – Obrazlaže prijedlog proračuna i projekcije za naredno razdoblje : 
prihodi i rashodi za iduću godinu su planirani u iznosu od 6.530.000,00 kuna. Čita stavke 
proračuna i pojašnjava prihode i rashodne, planirane investicije po naseljima, izdatke za 
vatrogastvo, vrtiće, studente, komunalna održavanja,  veće investicije po mjesnim odborima, 
komunalno održavanje. Za iduću godinu će se prenijeti višak prihoda u iznosu od cca 2 
milijuna kuna i onda će vijeće raspravljati o tim sredstvima. Kanalizacija za iduću godinu 
nejvjerojatnije neće ići dalje. U stalnom kontaktu je sa predstavnicima Međimurskih voda i 
dalje će se pratiti situacija oko mogućnosti nastavka gradnje. 
 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović –kanalizacija Novakovec – možda bi se ipak mogla 
graditi bez obzira na dogradnju pročistača. 
 
Vijećnik Vladimir Križaić – načelnik kaže da ćemo prenijeti sredstva u iznosu od 2 milijuna 
kuna. Zašto nisu uključena u Proračun. Sredstva od poreza će u proračunu za iduću godinu 
biti manja. Koji su to projekti koje je općina prijavila na fondove, koje su to usluge za milijun 
kuna, koji objekti, tko izvodi radove. 
 
Josip Lepen, načelnik – prijenos se ne može uključiti u iduću godinu, tek nakon obračuna 
Proračuna. Za sredstva EU fondova u proračunu moraju biti uvršteni projekti. Što će se točno 
napraviti još se ne zna. Proračunom su planirana i igrališta i domovi, pa što bude. Planira se i 
sanacija ulica nakon izgradnje kanalizacije. Vijeće će odlučiti u što će se utrošiti višak 
sredstava. 
 
Vijećnik Vladimir Križaić – prijenos sredstava se može upisati. Tako je bilo i prošle godine. 
Što je to hostel, da li je to ova zgrada. Znači li to sa de ona dograđuje. 
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Josip Lepen, načelnik – smatra da svi vijećnici sve znaju o zgradi Društvenog doma u 
Podturnu. Prijašnjih godina je napravljena projektna dokumentacija iz sredstava EU 
fondova(prekogranična suradnja Mađarska Hrvatska). 
 
Vijećnik Vladimir Križaić – ne sjeća se da je općinsko vijeće odobrilo tu gradnju. 
 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – mi imamo projektnu dokumentaciju. Općinsko 
vijeće će donijeti odluku o gradnji , ako se bude kandidiralo za EU fondove. 
 
Josip Lepen, načelnik, staro autobusno stajalište iz Celina će se prebaciti u naselje Matekovec 
(planirana su nova autobusna stajališta za sva naselja). 
 
Vijećnik Vladimir Kodba – te  autobusne kućice su se gradile prije deset godina, gledajući 
proračun , vidljivo je da  Novakovec i ove godine dobiva najmanje sredstava prema veličini 
naselja. 
 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – možda bi onda trebalo analizirati sve – 
zaposlenost… 
 
Pristupa se glasovanju: prisutno 13 vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova ( 9 za i  4 glasa protiv)  donijelo PRORAČUN OPĆINE 
PODTUREN ZA 2017.god. – PROJEKCIJA  PRORAČUNA ZA 2018. i 2019.god. 
 
 
                                                                Točka 2. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova ( 9 glasova za i 4  glasa protiv)  bez rasprave donijelo  
PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA  PODRUČJU OPĆINE  
PODTUREN ZA 2017.god. 
                                                              Točka 3. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova   (9 za i 4 glasa protiv) donijelo  PROGRAM GRADNJE 
OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE   INFRASTRUKTURE ZA  2017.god. 
 
     
                                                               Točka 4. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova  (12 za i 1 glas suzdržan  ) donijelo SOCIJALNI 
PROGRAM OPĆINE PODTUREN ZA 2017.god.  
 
                                                                Točka 5. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova  ( 10 glasova za )donijelo PROGRAM FINANCIRANJA 
JAVNIH POTREBA U SPORTU I   UDRUGAMA ZA 2017.god. 
 
                                                             Točka 6.   
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Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova  (9 za i 4 glasa suzdržan  ) donijelo PROGRAM 
FINANCIRANJA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2017. god. 
 
 
                                                            Točka 7. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova  (9 za i 4 glasa suzdržan  ) donijelo PLAN RAZVOJNIH 
PROGRAMA INVESTICIJE I KAPITALNE DONACIJE  ZA RAZDOBLJE 2017-2019.GODINE. 
 
                                                           Točka 8.  
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova  (9 za i 4 glasa protiv  ) donijelo ODLUKU O  
IZVRŠAVANJU PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA 2017.god. 
 
                                                          Točka 9.  
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova  (9 za i 4 glasa protiv  ) donijelo ODLUKU O 
RASPOREĐIVANJU REDOVITIH GODIŠNJIH SREDSTAVA ZA RAD POLITIČKIH 
STRANAKA I NEZAVISNIH ČLANOVA OPĆINSKOG  VIJEĆA ZASTUPLJENIH U 
OPĆINSKOM VIJEĆU OPĆINE PODTUREN ZA     RAZDOBLJE OD 1.SIJEČNJA do 
31.PROSINCA 2017.god. 
 
                                                           Točka 10. 
 
Josip Lepen, načelnik – predlaže se raskid Sporazuma iz razloga što će se investicije sve financirati 
iz fondova. 
Vijećnik Antun Kolarić – na zadnjoj sjednici je rečeno da će  priključci za kanalizaciju biti 
besplatni. Zašto se to ne bi odnosilo i na mještane Podturna. 
Josip Lepen, načelnik – nažalost, svi osim Podturna neće plaćati naknadu. Općina će platiti 5 % 
cijene .  
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova  (12 za i  glas suzdržan  ) donijelo SUGLASNOST O 
RASKIDU SPORAZUMA BROJ 195/13. I SUGLASNOST  NA PRIJEDLOG  UGOVORA 
BR.397/2016. 
 
                                                            Točka 11. 
 
Josip Lepen, načelnik, Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća, Vladimir Križaić, vijećnik  
Smatraju da je prijedlog bespredmetan. Ne treba preuzimati obvezu plaćanja nečega što je sada 
besplatno. 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno donijelo  
ZAKLJUČAK (ispostava Hitne medicine M.Središće). 
 
                                                              Točka 12. 
 
Predsjednik Povjerenstva za izbor i imenovanja Damir Srpak čita Zapisnik o radu povjerenstva za 
izbor Savjeta mladih. 
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Vijećnik Vladimir Križaić – konstatira da se bira 5 članova , a 5 je i predloženo. Gdje je to 
objavljeno. Predlaže sa de natječaj poništi i raspiše novi.  
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – natječaj je raspisan i objavljen, sve je napravljeno u 
skladu sa zakonom. 
Pristupa se glasovanju: Prisutno 13 vijećnika. Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno (13 za) donijelo 
ODLUKU O IZBORU ČLANOVA SAVJETA MLADIH u sastavu : 
 
1. BARBARA KOVAČIĆ –članica,    

NIKOLA MUTVAR - zamjenik članice,   
 

2. SIMONA MURKOVIĆ –članica,   
DINO FILIPOVIĆ - zamjenik člana, 
   

3. IVANA BIBER – članica,    
JURICA RAJF - zamjenik članice,   

 
4. PETRA JAMBROŠIĆ – članica,    

MARTINA ZADRAVEC –zamjenica članice,  
 

5. PERICA HAJDAROVIĆ – član, 
   MARTINA SOKAČ- zamjenica člana 
 
                                                                 Točka 13. 
 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – Ured državne uprave u Međimurskoj županiji je 
prilikom dostave odluke uvidio nelogičnost (kaznene odredbe propisane zakonom i našom 
odlukom), te se predlaže brisanje članka 31. 
 
Pristupa se glasovanju : Prisutno 13 vijećnika. Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno (13 za) donijelo 
ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O PRODAJI ROBE IZVAN PRODAVAONICA NA 
PODRUČJU OPĆINE PODTUREN 
 
                                                              Točka 14.  
 
Bez rasprave vijeće je jednoglasno (13 za ) donijelo ZAKLJUČAK O OTKUPU DIJELA 
ZEMLJIŠTA.  
 
Dovršeno u  20:00 h 
Zapisničar: Darinka Mikulić 
                                                                                          
                                                                                            Predsjednik  Općinskog vijeća:  
                                                                                          Vjenceslav Hranilović,bacc.ing.aedif. 


